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Athletic + «Aldagela egoera onean» dagoela azpimarratu du azken zurrumurruei erantzunez 

Fernandezen aitorpena 
«Espanyolen aurka txarto jokatu genuela onartzen dub>, dio entrenatzaileak 

Asier Iturriagaetxebarria / Bilbo 
<III 

ESPANYOLEN aurka berdin
keta lortu zuen Athleticek az
ken minutuan Urzaizek sar
tutako gol bikainari esker. 
Puntu bat eskuratu zuen, 
baina talde zuri-gorriak ez 
zuen joko onik erakutsi, az
ken jardunaldietan egin duen 
legez. Eta Luis Fernandezek 
onartu egin du taldea gaizki 
jokatzen ari dela azkenengo 
jardunaldietan. «Espanyolen 
aurka ez genuela ondo jokatu 
onartzen dut» , adierazi zuen 
Fernandezek asteko lehen 
entrenamendua amaitu oste
an. 

Athletic txarto jokatzen ari 
bada ere, Salamancaren aur
ka garaipena lortu zuen eta 
Montjuicen berdinketa. Fer
nandezek argudiO hori erabili 
zuen. «Denboraldiaren hasie
ran ondo jokatzen genuen 
baina ez genuen garaipenik 
lortzen. Orain, ostera, hain 
ondo jokatzen ez badugu ere 
puntuak eskuratzen ditugu. 
Nahiago dut txarto jokatu eta 
partiduak irabazi, ondo joka
tu eta batere punturik gabe 
gelditzea baino». 

Era berean, azken hamai
ka jardunaldietan antzerako 
Athletic bat aurkituko dugu
la aurreratu zuen Fernande
zek. «Liga bukatzeko gutxi 
falta da , eta talde guztiek 
dute zerbait jokoan. Niri atze
tik baloia jokatuta ateratzea 
gustatuko litzaidake, baina 
aurrean beti izaten da aurka
ri bat». Horretaz gain, fresko
tasun faltari ere egotzi zion 
azken jardunaldietako joko 
eskasa. 

Aldagelako kontuak 

Espanyolen aurkako nor
gehiagokan Carlos Garcia eta 
Aitor Larrazabal aldatu 
zituen Fernandezek atsede
naldiaren ostean. Dirudie-

Luis Fernandez. Lezaman. prentsaurrekoan. 
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nez, Tamudoren golean huts 
egitea egotzi zion entrenatzai
leak Loiukoari atsedenal
dian, eta Carlos Garciak tal
dekidea defenditu zuen . 
Azkenean, ez bata ez bestea 

ez zen zelaira itzuli. Luis Fer
nandezek ez du arazorik 
nahi, eta beti defendatuko 
duela aldagela azpimarratu 
zuen. «Ni Athleticeko entre
natzaile naizen bitartean tal
deak ez duela ondo jokatu 
esan hal izango da, edo beste 
jokalari horrekjokatu behar
ko lukeela. Baina, ni entre
natzaile naizen biatartean 
azken erabakia nik hartuko 
dut beti». 

Halaber, izan den talde 
guztietan, jokalari zein 
entrenatzaile gisa, «kolekti
boa garrantzitsuena» izan 
dela aipatu zuen. «Nik talde 
batu bat lortzeko lan egin 
dut beti, eta emaitzek arra-

zioa eman didate. Horrela
koa naiz, eta ez naiz aldatu
ko». 

Asteburu honetan ez da 
Liga jardunaldirik izango, 
eta, jakina denez, apirilaren 
4an jokatuko du Athleticek 
bere hurrengo partidua Rea
laren aurka. Azken egunetan 
kirol egunkari bati derbiaren 
inguruko adieazpenak egin 
badizkio ere, atzo ez zuen 
horrelakorik egin nahi izan 
Fernandezek. 

Horretaz gain, Ismael 
Urzaiz eta Joseba Etxeberria 
ez ziren Lezaman izan atzo, 
Espainiako selekzioan dau
delako. Ferreira, bestalde , 
taldearekin entrenatu zen. 

• 
Athletic-Reala, ((arrisku 
handiko partiduan 
Apirilaren 4an, Aberri 
Egunean, jokatuko den 
Athletic-Reala derbia 
«arrisku handiko nor
gehiagoka» dela esan du 
Espainiako Biolentziaren 
Aurkako Batzordeak. 

• 
Lacruzek nahiago du 
txarto jokatu eta irabazi 
Mari Lacruzek bere entre
natzailearen iritzi bera du, 
eta atzo adierazi zuenez 
garrantzitsuena irabaztea 
da. «Nahiago dut bolada 
honi eutsi. Nahiago dut ez 
hain ongi jokatu eta goian 
izan, ondo jokatu eta igan
dero puntuak ez lortzea 
baino», adierazi zuen Bil
boko irrati batean. 

• 
Clementek dio ez dela 
trukagarria Luis 
Fernandezekin 
Zurrumurruek diotenez 
Betiseko Manuel Ruiz de 
Loperak Luis Fernandez 
fitxatu nahi du hurrengo 
denboraldirako. Betiseko 
egungo entrenatzaileak, 
Javier Clementek, ez dire
la trukagarriak aipatu 
zuen atzo. «Baina argi 
dago bakoitza bere lurral
dean izango litzatekeela, 
bera andaluziarra delako 
eta ni euskal herritarra» . 

• 
Oskar Vales Lezaman 
Celtako jokalari Oskar 
Vales Lezaman izan zen 
atzo aspaldiko lagunak 
bisitatzeko. Fernandezek 
aipatu duenez, Basauriko 
atzelaria Athleticera itzuli
ko da ziurrenik. 


